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Embark on SuperStar Gemini’s Indelible Voyages
搭乘双子星号展开难忘的航旅 
(Photo: Use any SSG photo with some tourist site)
(照片来源 使用有观光景点的双子星号照片)	Comment by wing.lew: 照片来源
[bookmark: _GoBack]Idyllic voyages
难忘的航旅
SuperStar Gemini, the newest addition to the Star Cruises fleet, will embark on a series of inaugural cruises across Asia’s hottest cruise ports at the start of 2013. The 50,764-tonnage vessel is designed with providing an all-encompassing holiday experience in mind, immersing guests in a resort-at-sea environment. The inside-and-out makeover will include elegant cabins, stylish restaurants, chic entertainment and recreational venues, swanky retail, beauty & bodycare outlets.
丽星邮轮船队的最新成员，双子星号将于 2013 年年初展开亚洲首航巡游系列，到访亚洲最热门的邮轮港口。排水量达 50,764 吨的双子星号以提供全面的度假体验为设计重点让乘客沉浸在海上度假村的轻松氛围之中。全面的翻新工程将升级邮轮上的各项设施包括雅致的客舱、时尚的餐厅、新潮的娱乐与康乐设施以及华丽的零售与美容护理场所。
SuperStar Gemini will kick off her inaugural sailing series in Penang (2 - 24 Jan) and a 7 days / 6 nights special cruise (25 Jan – 31 Jan) to Singapore / Ho Chi Minh City / Nha Trang / Hong Kong. The vessel will soak up the tropical fun in Sanya from 1 Feb to 31 March. From April to Oct 2013, the vessel will commence her summer homeport deployment in Shanghai offering over 40 cruises in 4D3N to 7D6N itineraries to a number of highly popular destinations in North Asia.
双子星号即将展开亚洲首航巡游包括一系列从槟城出发的航次 （1 月 2 日至 24 日）以及一个 7 天6 夜畅游新加坡、胡志明市、芽庄和香港的特别航次（1 月25 日至 31 日）。 2 月 1 日至 3 月 31 日期间，双子星号将从三亚出发，让乘客浸浴在热带欢乐之中。自 2013 年 4 月起至 10 月双子星号将于夏季停驻上海展开超过40 个 4 天 3 夜至 7 天 6 夜的航次到访北亚多个热门旅游景点。
Captivating shows
缤纷娱乐秀
World-class illusionist and magician Charles Bach, who has wooed audiences from Hollywood to TV viewers the world over, will stop at nothing to amaze SuperStar Gemini audience with his captivating magic shows. Titled “WONDERS by Charles Bach”, his wholesome magical acts are perfect for the whole family with magic infused in dance, comedy and grand illusion that keeps your mind wondering. (*Available from 31st Jan onward)
让好莱坞及世界各地电视观众为之惊呼的世界级幻影魔法师Charles Bach 将带领双子星号乘客进入神奇的魔法世界。名为《奇幻之旅》的魔术表演融合舞蹈、喜剧和大型幻象，最适合一家大小一同观赏。 （*自 1 月 31 日起开始）
Star Cruises will bring it up a notch with “Rhythm and Dance”, a production show featuring world-champion ballroom dance couple, Suzanna and Dima from Belarus, and a squad of European acrobats & dancers. This spellbound entertainment show will excite the audience with breathtaking acrobatic performances that will keep guests on the edge of their seats, while the dance numbers will surely move the audience to the dance floor.
双子星号还邀请到两位来自白俄罗斯的世界级国标舞冠军 Suzanna 和 DimaStar以及一队专业杂技和舞蹈演员为乘客献上精彩的表演 《舞动节拍》 。这场引人入胜的娱乐秀将以惊心动魄的杂技舞蹈表演震撼所有观众亮丽的舞蹈表演也绝对会让观众兴之所致随着舞蹈者一起尽情舞动
For some quality music moments, guests can indulge in melodies that are evocative of the good times in “Twice as Nice” (from 25 Jan onward). Featuring Westley Stevens, the crooner of the Grammy-nominated number You Make Me Feel Brand New, and her stage partner Shelly Dartez, the show brings to life classics from 70’s and 80’s. “Chinese Legends”, available from April onward, will showcase Chinese household tunes immortalized by superstars such as Andy Lau, Anita Mui, Leslie Cheung, Jacky Cheung and Faye Wong.
喜欢典雅音乐的乘客也能沈醉在《浪漫二重奏》所带来的美妙旋律之中（自 1 月 25 日起）。曾以《You Make Me Feel Brand New》荣获葛莱美奖提名的低音歌手 Westley Stevens 与他的最佳拍档 Shelly Dartez将为观众演绎70、80年代的经典曲目。而自四月起上演的 《华语金曲传奇》 将为您献上一代华人巨星如刘德华、梅艳芳、张国荣、张学友及王菲的经典金曲。
Carefree excursions
岸上乐悠游
Since SuperStar Gemini will be homeported in various Penang, Sanya and Shanghai, guests have the option to choose different shore excursions that would highlight the best local tourist attractions to them.
双子星号将分别以槟城、三亚及上海为母港乘客可选择参加各种岸上精华游观光团。
From Shanghai-homeported cruises, guests can leisurely experience the tourist hotpots in the ports of Busan, Jeju and Yeosu. In Busan, guests can also check out “Spaland”, which consists of a staggering 22 spas filled with natural spring water pumped up from 1,000m underground and other distinctively themed international saunas. Guests also have the option to soak up the sun in the hugely popular Haeundae Beach or Bulguksa Temple, a site steeped in history and was designated a World Cultural Asset by UNESCO in 1995.
以上海为母港期间乘客可到访如釜山、济州及丽水等热门旅游港口。在釜山，您可选择到拥有 22 个温泉浴池的 “温泉乐园”尽享来自 1,000 米地下的天然温泉水和其他各式主题的温泉桑拿浴。乘客也可选择到享负盛名的海云台海滩享受日光浴或者参观在1995 年被联合国教科文组织（UNESCO）列入世界文化遗产的佛国寺。
In Jeju, we will provide excursion options in which guests can visit the must-see Mystery Road, a place where gravity is deceptively defied, and Dragon Pond, brimming with crystal clear streams and rolling greens. While in Yeosu, guests will be awed by Suncheon Bay, one of the top five coastal wetlands in the world. They will be in the amidst of something special as the bay will play host to the International Garden Expo from April to October 2013.
另外济州神奇之路的反地心引力神奇现象及龙渊的奇岩怪石绿树环绕的自然景观也必定令您啧啧称奇。到访丽水时，乘客则必定对世界5大沿岸湿地之一的顺天湾赞叹不已； 2013年 4月至 10月国际园艺博览会将于这里举行届时到访丽水的旅客绝对不能错过。
Agile mind and body
焕发身心的船上活动
The TV game show sensation “Minute to Win It” has been “geminized”! Guests onboard SuperStar Gemini will have tonnes of fun testing their hand-eye and limps coordination in a series of quirky games, such as catching tennis ball with buckets attached to their heads or stacking up dices at the tip of a plastic stick held by the mouth. Contestants that reach the final in this fast-paced game will be rewarded with tempting prizes. Guests can also challenge their intellect agility in games, such as “Higher or Lower”, “What’s Next?” and “Crazy Friendly Feud”.
风靡全球的电视游戏节目 《决战一分钟》已登上双子星号！各式各样挑战您手眼配合、四肢协调的游戏例如头顶篮网接网球或嘴含塑料棒立骰子绝对能让乘客尽兴而归。 进入最后回合的游戏赢家更可获得丰富的奖品。乘客也可参加《一决高低》, 《谁是下一个》 及 《冤家路窄》 等斗智游戏挑战您的聪明才智。	Comment by wing.lew: 绝对能让乘客尽兴而归
These are just snippets of what SuperStar Gemini has lined up. With a slate of new entertainment, shore excursions and recreational activities in the making, SuperStar Gemini is showing how eager it is to welcome a new generation of cruise holidaymakers. Resort-at-sea is best exemplified on SuperStar Gemini and she is a determined lady that pledges to offer more as the launch day draws near …..
以上只是双子星号丰富多彩巡游之旅的一小部分精彩片段。一系列的崭新娱乐节目、岸上观光及船上活动等待登场双子星号正迫不及待地想要迎接新一代客人踏上乘搭邮轮享受海上度假之体验。万众期待的双子星号即将展开首航她将是您的海上度假村首选	Comment by wing.lew: 旅客乘搭


    ---------------------------------------------------------END---------------------------------------------------------------------
